
PROTOKÓŁ Nr 5/4/2011 
z posiedzenia Komisji BudŜetu, Gospodarki                                  

i Rolnictwa  
odbytego w dniu 21.06.2011r.  

 
 
 
Obecność na posiedzeniu członków Komisji wg listy obecności stanowiącej 
załącznik niniejszego protokołu. 
 

Posiedzenie  
 

otworzył i obradom przewodniczył Pan Michał Pękala – Przewodniczący 
Komisji. 
 
 
Jednogłośnie przyjęto do realizacji następujący porządek obrad: 
 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
a) zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego 

w Końskich, 
b) ustalenia opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów usuniętych 

z dróg na parkingach strzeŜonych oraz kosztów pozostałych w wyniku 
wydania dyspozycji usunięcia a następnie odstąpienia od usunięcia 
pojazdu, 

c) zatwierdzenia znowelizowanego planu finansowego wykorzystania 
środków PFRON w Powiecie Koneckim na 2011r., 

d) wyraŜenia zgody na realizację przez Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych 
w Stąporkowie projektu pn: „Kuźnia techników”, 

e) wyraŜenia zgody na realizację przez Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych 
Nr 3 w Końskich projektu pn: „Technik kluczowych kompetencji”, 

f) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 
2011-2019, 

g) zmian w budŜecie Powiatu Koneckiego na 2011r., 
h) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Zabytkowego Zakładu 

Hutniczego w Maleńcu, 
i) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budŜetu powiatu za 2010r., 
3. Sprawy róŜne. 
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Ad – 2a. 
 
Przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmiany 
Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Końskich. 
 
PowyŜszy projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Organizacji 
i Informatyzacji Radosław Lachowski. 
 
Dyskusji nie prowadzono. 
 
Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały w omówionej sprawie. 
 
Ad – 2b. 
 
Przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały w sprawie ustalenia opłat za 
usuwanie i przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg na parkingach 
strzeŜonych oraz kosztów pozostałych w wyniku wydania dyspozycji usunięcia 
a następnie odstąpienia od usunięcia pojazdu. 
 

PowyŜszy projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału 
Komunikacji i Transportu Zbigniew Struzik. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Przewodniczący Michał Pękala – zapytał, czy to są stawki maksymalne. 
 
Naczelnik Zbigniew Struzik – powiedział, Ŝe tak, ale ostateczne stawki określi 
przetarg. 
 
Innej dyskusji nie prowadzono. 
 
Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały w omówionej sprawie. 
 
 
Ad –  2 c; d; e. 
 

Przystąpiono do zaopiniowania projektów uchwał w sprawie: 
• zatwierdzenia znowelizowanego planu finansowego wykorzystania 
środków PFRON w Powiecie Koneckim na 2011r., 

• wyraŜenia zgody na realizację przez Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych 
w Stąporkowie projektu pn: „Kuźnia techników”, 

• wyraŜenia zgody na realizację przez Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych 
Nr 3 w Końskich projektu pn: „Technik kluczowych kompetencji” 



 3

PowyŜsze projekty uchwał przedstawił Naczelnik Wydziału Polityki 
Społecznej Pan Krzysztof Stachera. 
 
Radny Marian Król – zapytał, jaki jest wkład szkół w omawiane projekty. 
 
Pan Krzysztof Stachera – powiedział, Ŝe Ŝaden i  wszystkie środki pochodzić 
będą z Unii Europejskiej. 
 
Innej dyskusji nie prowadzono. 
 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał 
w omówionych sprawach. 
 
Ad – 2 f; g; i. 
 
Z  projektami uchwał w sprawie: 

• zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Koneckiego na lata 2011 – 2019,  

• zmian w  budŜecie Powiatu Koneckiego na 2011 rok. 
• zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budŜetu powiatu za 2010r. 
zapoznała radnych Skarbnik Edyta Dr ąŜkiewicz.  
 
W dyskusji dot. zmian w budŜecie głos zabrali: 
 
Radny Krzysztof Obratański – zapytał, czy wiadomo, jakie efekty będą po 
szkoleniach dla pracowników PUP. Stwierdził, Ŝe dość duŜe środki są na nie 
przeznaczane. 
 
Skarbnik Edyta Dr ąŜkiewicz – powiedziała, Ŝe nie zna szczegółów, zna tylko 
kwoty. 
 
Radny Kazimierz Pasterczyk – uznał uwagę radnego Obratańskiego za 
słuszną. Podkreślił, Ŝe naleŜałoby wiedzieć jak przełoŜą się te szkolenia na 
zmniejszenie bezrobocia w powiecie koneckim. 
 
Wicestarosta Andrzej Lenart – powiedział, Ŝe poprzez te szkolenia powiat 
zyskuje środki na płace dla pracowników, przynajmniej w części. Stwierdził, Ŝe 
to teŜ jest waŜny aspekt, poniewaŜ nie ma środków na podwyŜki dla 
pracowników PUP i innych równieŜ. 
 
Innej dyskusji nie prowadzono. 
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Komisja zaopiniowała pozytywnie dwa pierwsze przedstawione projekty 
uchwał większością głosów przy 1 głosie wstrzymującym się .   
 
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budŜetu powiatu za 2010r. Komisja zaopiniowała 
pozytywnie większością głosów przy 1 głosie wstrzymującym się i 1 głosie 
przeciwnym. 
 
Ad – 2h. 
 
Przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego Zabytkowego Zakładu Hutniczego w Maleńcu. 
 

PowyŜszy projekty uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Promocji 
i Kultury Dariusz Kowalski. 
 
Dyskusji nie prowadzono. 
 
Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały w omówionej sprawie. 
 
Ad – 3. 
 
W sprawach róŜnych po krótkiej dyskusji w sprawie remontów i inwestycji na 
drogach powiatowych Komisja uzgodniła, Ŝe po 15 czerwca b.r. dojdzie do 
spotkania z ZDP, na którym odbędzie się dyskusja w temacie dróg. 
 

Wszystkie materiały stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował za 
uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia o godz. 14.10.  
 
 
Protokołowała      Przewodniczący Komisji 
       BudŜetu 
 
 
Monika Trojanowska   Michał Pękala  
 
 
 
Końskie, dnia 21.06.2011r. 


